
 
 

 

Mateusz Walasek 

Radny Rady Miejskiej w Łodzi  

        Prezydent Miasta Łodzi 

        Hanna Zdanowska 

        Łódź, .07.10.2021 r. 

Zapytanie 

w sprawie: oznakowania ulicy Podrzecznej. 

 

W związku z interwencją mieszkańca w nawiązaniu do mojego zapytania z dnia 8 lipca 2021r. 
i odpowiedzi na nie zawartej w piśmie DOM-OA II.0003.296.2021 z dnia 4 sierpnia 2021r. zwracam z 
prośbą o informację kiedy planowane jest sporządzenie projektu organizacji ruchu wspomnianego w 
odpowiedzi na zapytani i kiedy jest planowana  realizacja zmian?  

 

 

Z poważaniem 

 
Mateusz Walasek 

 

 




